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Protokół Nr LVI/2014 
 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 29 października 2014 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10
15

, a zakończyły o godz. 15
10

. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Cezary Krzyżanowski dokonał otwarcia LVI sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. Powitał radnych i zaproszonych gości, m.in.: 

 Pana dr inż. Sławomira Koniecznego - Zastępcę Zachodniopomorskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, 

 Panią Iwonę Żukiert - Prezesa Szczecińskiej Fundacji Talent Promocja Postęp. 

 Pana Włodzimierza Durkę - współautora „Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019” 

 Pana Ryszarda Syrokę - kierownika projektu „Samorządność i Współpraca w Powiecie 

Myśliborskim.  
 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 19 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

 

Ad. 2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku LVI sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

poinformował o wprowadzonych autopoprawkach do porządku sesji: 

- po punkcie 4.7 dodano punkt:  

4.8 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie, 

- dodano punkt 9 w brzmieniu: Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

 

Następnie zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego porządku sesji. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym zarządził głosowanie porządku sesji. 

 

Za zaproponowanym porządkiem sesji głosowało – 13 radnych, przeciw – 3 radnych, 3 

radnych wstrzymało się od głosu.         
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Kolejno Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wręczenie aktów nadania stopnia nauczyciela mianowanego dla nauczycieli. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

4.1 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2015-2018”, 

4.2 w sprawie przyjęcia „Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019”, 

4.3 w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki pod firmą Szpital Barlinek Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale, 

4.4 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w formie darowizny nieruchomości od Gminy 

Boleszkowice, 

4.5 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych ustanowionych 

za trwały zarząd jednostce organizacyjnej Powiatu Myśliborskiego, 

4.6 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego, 

4.7 w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania, 

4.8 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie,   

4.9 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji  

w 2014 roku, 

4.10 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok, 

4.11 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

5. Informacja o stanie środowiska w Powiecie Myśliborskim w 2013 roku. 

6. Raport z realizacji „Powiatowego Programu Ochrony Środowiska na lata 2009 – 2012  

z perspektywą na lata 2013-2016 dla Powiatu Myśliborskiego” za rok 2012 oraz 

„Powiatowego Programu Ochrony Środowiska na lata 2013-2016 z perspektywą na lata 

2017-2020 dla Powiatu Myśliborskiego” za rok 2013. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Myśliborskim w roku 

szkolnym 2013/2014. 

8. Informacja na temat stanu dróg powiatowych i planu organizacyjnego zimowego utrzymania 

dróg powiatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2014/2015. 

9. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych.  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

12. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

13. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Oświadczenia radnych. 

15. Uroczyste podziękowania w związku z zakończeniem IV kadencji Rady Powiatu. 

16. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3 

Wręczenie aktów nadania stopnia nauczyciela mianowanego dla nauczycieli. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

przekazał, że zgodnie z przepisami ustawy - Karta Nauczyciela, w terminie do 30 czerwca 

2014 roku wniosek o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień awansu zawodowego 

nauczyciela mianowanego złożyło 6 nauczycieli.  

Zgodnie z cytowaną ustawą organ prowadzący ma obowiązek przeprowadzić w/w 

postępowanie i wydać decyzję o nadaniu stopnia awansu zawodowego w terminie do dnia 31 

sierpnia 2014 roku. 

W wyniku prowadzonego postępowania stopień awansu zawodowego nauczyciela 

mianowanego otrzymali następujący nauczyciele: 

1. Tomasz Kurdzieko 

2. Sławomir Szymański 

3. Jarosław Bednarek 

4. Joanna Obidowska-Kuczyńska 

5. Joanna Dydyna-Hawryło 

6. Anna Sztuń. 

 

Poprosił wszystkich nauczycieli o wystąpienie, a Starostę Myśliborskiego Arkadiusza Mazepę 

o przyjęcie ślubowania oraz wręczenie aktu nadania stopnia nauczyciela mianowanego. 

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Mazepa 

odczytał akt nadania stopnia nauczyciela mianowanego i przyjął ślubowanie od nauczycieli 

Następnie wspólnie z Przewodniczącym Rady wręczył nauczycielom akty nadania stopnia 

nauczyciela mianowanego. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

pogratulował wszystkim nauczycielom. 

Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do podjęcia uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

4.1 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2015-2018”, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że na posiedzeniach Komisji prezentowano uwagi Polskiej Fundacji 

Społeczeństwa Przedsiębiorczego dotyczące nowego wpisu w projekcie uchwały po 

przeprowadzonych konsultacjach.  

Zarząd Powiatu na swym posiedzeniu zatwierdził zmianę, poprzez dodanie nowego wpisu w 

rozdziale VII Priorytetowe zadania programu § 7 ust. 1 pkt 2 lit. d w brzmieniu: „działania na 

rzecz edukacji aktywności oraz partycypacji społecznej osób starszych w różnych formach”. 

W związku z tym pod głosowanie zostanie poddany projekt uchwały uwzględniający 

przedmiotową zmianę. 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie ze zmianą głosowało – 17 radnych, 

przeciw – 0, 2 radnych wstrzymało się od głosu.   

 

Uchwała Nr LVI/446/2014 z dnia 29 października 2014 roku w sprawie przyjęcia 

„Wieloletniego Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 

2015-2018” została podjęta. (załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

 

4.2 w sprawie przyjęcia „Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019”, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że w związku z tym, że przedmiotowa Strategia była przygotowywana w trakcie 

trwania projektu przed przystąpieniem do dyskusji, poprosił o zabranie głosu jej współautora - 

Pana Włodzimierza Durkę celem wprowadzenia do tematu. 

 

Współautor „Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019” - Włodzimierz Durka 

przekazał, że przedmiotowa Strategia została wypracowana w ramach realizowanego od 

listopada 2013r. projektu „Samorządność i Współpraca w Powiecie Myśliborskim”.  

W spotkaniach konsultacyjnych dotyczących dokumentu Strategii uczestniczyli 

przedstawiciele wszystkich jednostek samorządu terytorialnego z terenu Powiatu 

Myśliborskiego, a także reprezentanci różnych środowisk społeczności lokalnych. Strategia 

została opracowana na lata 2014-2019. System finansowania z Unii Europejskiej w latach 

2014-2019 będzie się różnił od tego dotychczasowego. Środki w wysokości 30% będą w 

ramach programu operacyjnego „Wiedza Edukacja Rozwój”. Program ten ma następujące 

priorytety: integracja społeczna środowisk, które są zagrożone wykluczeniem, wsparcie dla 

rodziny i jej rozwoju, rozwój edukacji, która ma być powiązana z rynkiem pracy, sprawowanie 

pieczy zastępczej. 

Zauważył, że Strategia była tworzona przez partnerstwo:  

 Powiat Myśliborski,  

 Gmina Miasto Barlinek,  

 Gmina Boleszkowice,  

 Gmina Miasto Dębno,  

 Gmina Miasto Myślibórz,  

 Gmina Nowogródek Pomorski.  

Do Partnerstwa przystąpiły także następujące organizacje pozarządowe z terenu Powiatu 

Myśliborskiego:  

 Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom "Bartek",  

 Ognisko Wychowawcze "Nasz Dom",  

 Koło Pomocy im. Św. Brata Alberta w Dębnie,  

 Uniwersytet III Wieku w Myśliborzu,  

 Stowarzyszenie Przyjaciół Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w 

Różańsku,  
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 Forum Inicjatyw Oświatowych.  

Partnerzy mają obowiązek wdrożenia przedmiotowej Strategii w terminie do 2019 roku.    

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 19 radnych, przeciw – 0 

radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr LVI/447/2014 z dnia 29 października 2014 roku w sprawie przyjęcia 

„Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Myśliborskim na lata 2014-2019” została podjęta. (załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

 

4.3 w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki pod firmą Szpital Barlinek Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Otworzył dyskusję w temacie. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz  

zauważył, że w uzasadnieniu do projektu uchwały jest zapis: Pokrycie kapitału spółki poprzez 

wnoszenie wierzytelności wobec tej spółki zabezpiecza interesy majątkowe Powiatu 

Myśliborskiego jako wierzyciela spółki z tytułu umowy pożyczki z dnia 03 kwietnia 2006 roku 

udzielonej dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpital Powiatowy  

w Barlinku. 

W związku z tym zapytał, kto, w jakiej kwocie, na jaki cel i na jaki okres udzielił pożyczki dla 

Szpitala? 

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Mazepa 

zauważył, że pożyczka jest z roku 2006 i radni wiedzą z pewnością kto jej udzielał. Stwierdził, 

że w momencie kiedy Szpital przekształcany był w Spółkę została podjęta decyzja o spłacie 

długów ze środków pozyskanych z Ministerstwa Zdrowia. W związku z tym, że cześć długu 

pozostała i jest to dług w stosunku do Powiatu, proponuje się zamienić ten dług na udziały  

w tej Spółce.   

 

Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. - Ryszard Mitek  

przekazał, że pożyczka była w kwocie 1.250.000 zł i była to część z 3.000.000 zł udzielonych 

przez ówczesny Zarząd Powiatu w 2006 roku jako pożyczka restrukturyzacyjna. Jest to obecnie 

konwersja pożyczki, której okres spłaty przypadał po roku 2020. Było to zamierzone w trakcie 

przekształcenia obu szpitali. Jednak w Barlinku następuje to trochę później. Przyczyni się to do 

poprawy sytuacji finansowej Spółki.    

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 17 radnych, przeciw – 1 

radny, 1 radny wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr LVI/448/2014 z dnia 29 października 2014 roku w sprawie wniesienia wkładu 

pieniężnego do spółki pod firmą Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale została podjęta. (załącznik Nr 5 do protokołu) 

 
 

4.4 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w formie darowizny nieruchomości od 

Gminy Boleszkowice, 
 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 16 radnych, przeciw – 0 

radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

W głosowaniu nie brała udziału radna Danuta Patkowska.  

 

Uchwała Nr LVI/449/2014 z dnia 29 października 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody 

na przyjęcie w formie darowizny nieruchomości od Gminy Boleszkowice została podjęta. 

(załącznik Nr 6 do protokołu) 

 
 

4.5 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych ustanowionych 

za trwały zarząd jednostce organizacyjnej Powiatu Myśliborskiego, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 17 radnych, przeciw – 1 

radny, 1 radny wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr LVI/450/2014 z dnia 29 października 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych ustanowionych za trwały zarząd jednostce 

organizacyjnej Powiatu Myśliborskiego została podjęta. (załącznik Nr 7 do protokołu) 
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4.6 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że jest to kolejna zmiana w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa, która dotyczy 

Wydziału Inwestycji. Stwierdził, że częste roszady w wydziale nie skutkują prawidłowością 

przypisanych zadań, w tym realizacji inwestycji. W takich przypadkach należy liczyć się  

z ryzykiem, jakie jest. Zauważył, że w ostatnim czasie było kilka potknięć, które skutkować 

będą wypłatą znacznych kwot. Zapytał, jak mają się tego typu działania do programu 

naprawczego. Z uzasadnienia do projektu uchwały wynika, że planuje się wesprzeć wydział 

realizujący inwestycje. W związku z tym zapytał, kto (z imienia i nazwiska) po planowanych 

zmianach będzie pracował w nowoutworzonym Wydziale. Poprosił, aby Starosta przedstawił 

ile było zmian i jak one przebiegały. Stwierdził, że ma obawy czy wszystkie projekty zostaną 

zrealizowane w terminie. Dlatego chciałby wiedzieć, kto będzie realizował te zadania.    

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Mazepa 

zauważył, że sprawy dotyczące wydziału zajmującego się realizacją inwestycji były poruszane 

na posiedzeniu Komisji. Przekazał, że najpierw był Wydział Inwestycji, który następnie został 

przekształcony na Biuro ds. Realizacji Inwestycji. Wydział, który zajmował się oświatą został 

z całością zadań oświatowych przekazany do PCOFA w Myśliborzu. Natomiast sprawy 

społeczne zostały przekazane do Biura ds. Społecznych i Organizacji Pozarządowych.  

W związku z tym planuje się obecnie połączyć te dwa Biura i utworzyć Wydział Realizacji 

Inwestycji i Spraw Społecznych. Zmiany mają na celu usprawnienie realizacji zadań  

w obszarach dotyczących struktury komórek organizacyjnych odpowiedzialnych za inwestycje, 

sprawy społeczne. Pracownicy tych dwóch biur od 1 grudnia br. będą pracownikami Wydziału 

i będą wspólnie wykonywali powierzone zadania. Dodał, że nie planuje w tym zakresie 

zwolnień. Zauważył, że usprawni to z pewnością kwestie absencji chorobowych, czy 

urlopowych, tym bardziej, że zbliża się okres rozliczenia dużych projektów inwestycyjnych.  

Ponadto przekazał, że projekt uchwały dotyczy również usankcjonowania istniejącego Biura 

ds. Budżetu i Analiz, które podlegać będzie bezpośrednio Skarbnikowi Powiatu. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że chodzi przede wszystkim o to, aby w sposób prawidłowy były realizowane 

zadania. Tego typu zmiany budzą wątpliwości, tym bardziej, że jak patrzy się na świeżo 

posadzone drzewa, to niestety będzie trzeba zapłacić duże pieniądze za niewykonanie decyzji. 

Podobnie będzie jeśli chodzi o sprawę dużego projektu realizowanego przez Powiat. Pewne 

sprawy nie były dopilnowane i są tego konsekwencje. Należy uniknąć tego typu sytuacji  

w przyszłości.   

 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 15 radnych, przeciw – 3 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.   
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Uchwała Nr LVI/451/2014 z dnia 29 października 2014 roku zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego została 

przyjęta. (załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

 

4.7 w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że jest to kolejna skarga, która jest bezzasadna, a dotyczy niezatwierdzenia przez 

Starostę Myśliborskiego arkuszy organizacyjnych szkół i placówek oświatowych Powiatu 

Myśliborskiego na rok szkolny 2014/2015. Stwierdził, że jeśli jest pismo pod którym są 

umieszczone nazwiska osób zainteresowanych, to niezrozumiałe jest wysyłanie do nich pisma, 

aby potwierdziły, że złożyły przedmiotową skargę. Trzy osoby nie odpowiedziały.  

Stwierdził, że przedmiotową sprawę można było bardzo prosto wyjaśnić: zaprosić te osoby na 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej i ustalić, czy faktycznie dnia 31 maja br. otrzymali arkusze 

organizacyjne.  

Następnie zapytał, kto prowadził postępowanie wyjaśniające.     

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że również do Kuratorium Oświaty wpłynęło pismo - skarga z nadrukowanymi 

imionami i nazwiskami Dyrektorów poszczególnych szkół ponadgimnazjalnych w zakresie 

działalności Starosty Myśliborskiego. Kuratorium dokonało analizy przeprowadzając rozmowy 

z dyrektorami, podczas których potwierdzili, że mają podpisane arkusze organizacyjne. 

Zauważył, że radny Wojciech Wojtkiewicz na posiedzeniu Komisji dowiedział się, że arkusze 

były podpisywane przez Wicestarostę, a nie Starostę. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zauważył, że Rada Powiatu proceduje w punkcie dotyczącym podjęcia uchwały w sprawie 

pozostawienia skargi bez rozpoznania, a nie jak sugerował radny Wojtkiewicz w sprawie 

rozpatrzenia skargi jako bezzasadnej. Przekazał, że  w dniu 28.08.2014 r. Zachodniopomorski 

Urząd Wojewódzki w Szczecinie przekazał Radzie Powiatu w Myśliborzu skargę dot. 

niezatwierdzenia przez Starostę Myśliborskiego arkuszy organizacyjnych szkół i placówek 

oświatowych Powiatu Myśliborskiego. Przedmiotowe pismo-skarga, nie zawierało podpisów 

oraz adresów osób wskazanych jako autorów skargi. W związku z tym wezwano na podstawie 

§ 8 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 2 stycznia 2002 roku w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków wskazane osoby do uzupełnienia braków 

formalnych poprzez złożenie własnoręcznego podpisu w terminie 7 dni od dnia otrzymania 

wezwania. W związku z tym, że żadna z osób nie uzupełniła braków formalnych we 

wskazanym terminie, a trzy osoby  przekazały pisemną informację, że nie są autorem skargi, 

uzasadnione jest pozostawienie jej bez rozpoznania.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że w celu zweryfikowania stanu faktycznego powinno odbyć się spotkanie  

z Dyrektorami szkół i placówek oświatowych. Przypomniał o piśmie - anonimie jakie wpłynęło 

od rodzin zastępczych na temat funkcjonowania organizatora pieczy zastępczej.   
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Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

przekazał, że w sprawie rozpatrywania skarg i wniosków była przeprowadzona kontrola przez 

Zachodniopomorski Urząd Wojewódzki w Szczecinie i do żadnych z tych spraw nie wniesiono 

zastrzeżeń 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 11 radnych, przeciw – 8 

radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr LVI/452/2014 z dnia 29 października 2014 roku w sprawie pozostawienia 

skargi bez rozpoznania została podjęta. (załącznik Nr 9 do protokołu) 

 
 

4.8 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że skarga była przedmiotem prac Komisji Rewizyjnej właściwej zgodnie  

z przepisami określonymi w Statucie do przedłożenia propozycji rozstrzygnięcia Radzie 

Powiatu. Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie odzwierciedla wynik ustaleń Komisji 

Rewizyjnej. 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 10 radnych, przeciw – 8 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr LVI/453/2014 z dnia 29 października 2014 roku w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie 
została podjęta. (załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

 

4.9 zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2014 

roku, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 16 radnych, przeciw – 0 

radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.   

 

Uchwała Nr LVI/454/2014 z dnia 29 października 2014 roku zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2014 roku została podjęta. 

(załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

 

4.10 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że w dniu wczorajszym dostarczono do Biura Obsługi Rady i Zarządu 

przedmiotowy projekt uchwały wygenerowany w programie LEGISLATOR. Pod głosowanie 

zostanie poddany właśnie ten projekt uchwały.  

W związku z tym poprosił Skarbnika Powiatu o potwierdzenie, czy przedstawiony projekt nie 

różni się treścią od tego dostarczonego radnym przed posiedzeniami Komisji. 

 

Skarbnik Powiatu - Magdalena Mikołajczuk 

potwierdziła, że przedstawiony projekt nie różni się treścią od tego dostarczonego radnym 

przed posiedzeniami Komisji. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że w przedmiotowej uchwale są zabezpieczone środki finansowe przede wszystkim 

na oświatę. W związku z tym zapytał, czy te wydatki, które proponuje Zarząd zabezpieczą 

prawidłowe funkcjonowanie jednostek do końca roku? 

 

Skarbnik Powiatu - Magdalena Mikołajczuk  

przekazała, że przedmiotowa uchwała w całości zabezpiecza plany finansowe wszystkich 

jednostek budżetowych. Będą z pewnością jeszcze zmiany pomiędzy paragrafami, ale to już 

leży w kompetencji Zarządu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 11 radnych, przeciw – 7 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr LVI/455/2014 z dnia 29 października 2014 roku w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok została podjęta. (załącznik Nr 12 do 

protokołu) 

 

 

godz. 11.05 - sesję opuściła radna Danuta Patkowska 
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godz. 11.05 – Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 

 

godz. 11.45 - wznowiono obrady 

 

 

4.11 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027, 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

przekazał, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu, które odbyło się w przerwie sesji wprowadził 

autopoprawkę do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

poinformował o wprowadzonej przez Zarząd Powiatu zmianie do projektu uchwały. Zmiana 

dotyczy wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania z zakresu prowadzenia 

rodzinnej i instytucjonalnej pieczy zastępczej „Prowadzenie placówki opiekuńczo-

wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków na lata 2015-2017”. 

W pozostałej części projekt uchwały pozostaje bez zmian. 

Następnie poinformował, że Kolegium RIO w Szczecinie analizując stan zadłużenia jednostek 

samorządu terytorialnego Województwa Zachodniopomorskiego stwierdziło, że w wielu 

jednostkach wskaźnik planowanej spłaty długu w poszczególnych latach budżetowych uległ 

nadmiernemu zwiększeniu. Kolegium stwierdziło wiele nieprawidłowości w tym temacie,  

a potwierdzone jest to tym, że wiele jednostek samorządu terytorialnego nie ma możliwości 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej lub budżetu na rok 2015, a także dokonania 

zmian tego rodzaju uchwał w roku 2014. W tym stanie rzeczy Kolegium postanowiło, że 

będzie wszczynało postępowanie nadzorcze zmierzające do stwierdzenia nieważności uchwał, 

które będą naruszały przepisy ustawy o finansach publicznych. Kolegium wzywa jednostki 

samorządu terytorialnego, które nie mają możliwości uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej i jej zmiany lub budżetu i jego zmiany zgodnie z zasadami określonymi w art. 

242/244 do opracowania i uchwalenia programu naprawczego.  

Przekazał, że to, co krytykują radni od 11 miesięcy będzie musiało zostać zrobione w innych 

samorządach, które obecnie nie będą mogły uchwalić budżetu na 2015 rok i nie dokonają 

zmian w roku bieżących w budżecie i w WPF. Powiat Myśliborski może dokonywać zmian  

w bieżących budżecie i uchwalić budżet, tak, aby przyszła Rada i Zarząd mogli go realizować.  

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym temacie. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że zmian w WPF dokonuje się m.in. na podstawie wniosku Głównego Specjalisty  

w Biurze ds. Planowania, Rozwoju i Realizacji Inwestycji o dokonanie zmiany w Załączniku  

Nr 3 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego w poz. dotyczącej projektu 

pn. „Program wyrównywania szans edukacyjnych w liceach ogólnokształcących powiatu 

myśliborskiego” – zwiększenie limitu wydatków w roku 2014 do kwoty 1.204.826 zł.  

W związku z tym zapytał, czy w przedmiotowym Programie ujęte są kwoty, które były na 

dożywianie uczniów w szkołach ponadgimnazjalnych Powiatu Myśliborskiego, tj. ZSP Nr 1  

w Barlinku, ZSP Nr 3 w Myśliborzu i ZSP Nr 1 w Dębnie. Zauważył, że nie zrealizowano 

całości umowy z firmą ESPANA na dostawę posiłków. Firma przystępując do takiego dużego 

przetargu musiała zatrudnić dodatkowych pracowników, ponieść z tego tytułu dodatkowe 
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koszty, dlatego też wystąpiła do Starostwa o zapłatę 234.044 zł. Zapytał, czy tylko jedna 

złożyła wniosek, czy jest ich więcej? Zapytał, czy zdarzenia, za które będzie  trzeba zapłacić są 

ujęte w Wieloletniej Prognozie?         

 

Skarbnik Powiatu – Magdalena Mikołajczuk 

przekazała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczące projektu pn. „Program 

wyrównywania szans edukacyjnych w liceach ogólnokształcących powiatu myśliborskiego” 

dostosują wartości w umowach i zmiany w harmonogramie realizacji tego projektu do wartości 

ujętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Jest zaplanowana cała wartość projektu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 11 radnych, przeciw – 4 

radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.   

  

Uchwała Nr LVI/456/2014 z dnia 29 października 2014 roku zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2014-2027 została podjęta. (załącznik Nr 13 do protokołu) 

  

 

godz. 11.55 - sesje opuścił radny Wojciech Wojtkiewicz 

 

 

Ad. 5  

Przystąpiono do omówienia Informacji o stanie środowiska w Powiecie Myśliborskim  

w 2013 roku. (załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady- Cezary Krzyżanowski 

poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego  

i Drogownictwa na swym posiedzeniu, zaproponowała, aby wystąpić z wnioskiem do 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie o usytuowanie drugiego punktu 

pomiarowego jakości powietrza w okolicy ulic: Gorzowskiej, Łużyckiej, Osiedla Poetów.   

W związku z tym poprosił dr inż. Sławomira Koniecznego - Zastępcę Zachodniopomorskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o ustosunkowanie się do wniosku i krótkie 

przedstawienie przedmiotowej informacji. 

 

Zastępca Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska – Sławomir 

Konieczny 

przedstawił informację o stanie środowiska w Powiecie Myśliborskim w 2013 roku  zgodnie  

z załącznikiem Nr 14 do protokołu. 

W kwestii zlokalizowania nowego punktu pomiarowego pyłu poinformował, że lokalizacja 

takiego punktu jest poprzedzona dokładną analizą. Należy spełnić wszystkie wymogi ustawy, 

Rozporządzenia Ministra Środowiska. Punkt musi być reprezentatywny dla danego obszar, 

zabudowy tam występującej, odległości od zakładów przemysłowych i inne warunki. Takiego 

punktu nie można zlokalizować w miejscu, gdzie jest największe zanieczyszczenie, ponieważ 

wyniki nie będą miarodajne. Przekazał, że postawienie takiego punktu jest bardzo kosztowne  

i najprawdopodobniej nie uda się tego dokonać. Obsługa i serwisowanie takiego punktu jest 

również bardzo kosztowne. Dodatkowo taki punkt musi być zgłoszony i później monitorowany 
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w Państwowym monitoringu środowiska. Bardzo długa i skomplikowana procedura, dlatego 

staje się to niemożliwe. 

 

Przewodniczący Rady - Cezary Krzyżanowski 

przekazał, że dokładnie analizowano przedmiotową informację na Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Przyznał, że informacje dotyczące pyłów pn 

2,5 i pn 10 niepokoją. Źródła tych miejskich emisji powinny być sukcesywnie eliminowane. 

Przekazał, że niektóre samorządy przystąpiły do opracowania planów miejsko-emisyjnych 

jednak jeszcze nie wszystkie w Powiecie. Przekazał, że zachęca do opracowania takich 

dokumentów, gdyż będą one podstawą do aplikowania o środki na wsparcie w zakresie 

ochrony środowiska.  

Następnie zawnioskował aby przeprowadzić kontrolę na terenie zakładu odlewni HaCon  

w Barlinku i terenów przyległych, ponieważ mieszkańcy  osiedla  Górny Taras oraz ul. 

Szosowej borykają się z fetorem jaki jest emitowany. Źródła nie udało się niestety ustalić 

pomimo wielu zgłoszeń. Podczas dyskusji na Komisji merytorycznej ustalono iż fetor 

niekoniecznie musi pochodzić z zakładu, który jest aktualnie kontrolowany oraz dla którego 

jest wydane pozwolenie zintegrowane.  

 

Zastępca Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie- 

Sławomir Konieczny 

przekazał, że w zakładzie HaCon w 2013 i w 2014 roku została przeprowadzona kontrola, z 

której wynika, że zakłady wykonały wszystkie poprzednie zalecenia pokontrolne, Zakład 

zainwestował też w suche odpylanie zanieczyszczeń. Kilka interwencji potwierdziło, że to nie 

zakład HaCon jest odpowiedzialny za fetor wyczuwalny na os. Górny Taras w Barlinku. 

Wizyta Inspektora potwierdziła, że zanieczyszczenia nie pochodzą z firmy HaCon lecz z jednej 

z prywatnej posesji zlokalizowanej niedaleko.  

Przekazał, że WIOŚ przyjmuje wniosek, należy skierować jedynie pismo o kontrole zakładu 

położonego obok HaCon’u. Zaznaczył, że na pewno zakłady te nie mają wymogów pozwolenia 

zintegrowanego, ponieważ były one wcześniej kontrolowane. Inspektor jest w stanie 

skontrolować, czy przypadkiem te właśnie zakłady nie są powodem fetoru wyczuwalnego na 

wskazanym terenie. 

 

Radny Powiatu - Ferdynand Łukasik 

przekazał, że niepokoi go fakt, że miasto Myślibórz przoduje jeżeli chodzi o zanieczyszczenia. 

Miasto praktycznie bez przemysłu, ponieważ nie ma większych zakładów pracy, nie ma 

dużych kominów dymiących np.  mleczarni. Wydawać by się mogło, że powietrze powinno 

być najczystsze. Społeczeństwo jest zubożałe, a w  paleniskach domowych palą materiałem 

energetycznym słabej jakości. Zapytał, czy jest możliwość stwierdzenia głównych źródeł 

zanieczyszczeń? Stacja badawcza jest zlokalizowana właściwie w terenie turystycznym, nie ma 

w pobliżu wielkich zabudowań, a jednak wskazuje olbrzymie zanieczyszczenie. Przekazał, że 

należy apelować do władz rządowych, aby dofinansowywać gospodarstwa domowe, czy 

właścicieli domków jednorodzinnych, którzy będą przechodzili na ogrzewanie gazowe. 

Podkreślił, że miasto jest zgazyfikowane, gmina mniej, ale środki z ochrony środowiska 

powinny być przeznaczone na ten cel. Rząd powinien zabezpieczyć środki na dotację, tak jak 

do energii czy solarów. 

Przez Myślibórz przebiegają dwie trasy do granicy. Zawnioskował, aby zbadać 

zanieczyszczenie spalinami na ul. Bohaterów Warszawy i ulicy 1 Maja gdzie koncentruje się 

ruch tranzytowy. Na ul. Lipowej w kierunku Lipian ruch jest znacznie mniejszy i tam jest 

zlokalizowana stacja. Przekazał, że należy badać w Myśliborzu przynajmniej okresowo 

zanieczyszczenia powietrza tlenkiem azotu. To jest kolejny  powód, dla którego Generalna 
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Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad zabezpieczyła środki na budowę obwodnicy miasta, 

która będzie wyprowadzała ruch poza tereny miasta.  

Zapytał, czy jest możliwość okresowego badania zanieczyszczeń powietrza w Myśliborzu.  

 

Zastępca Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie- 

Sławomir Konieczny 

przekazał, że istnieje możliwość ustawienia mobilnego laboratorium na danym terenie po 

złożeniu stosownego wniosku. Zaznaczył, że jeżeli wiadomo, że jest tam duży ruch 

samochodów z pomiarów wyjdą duże przekroczenia.  

Jeżeli chodzi o pomiary jakości powietrza potwierdza to wypowiedź radnego, że mimo braku 

przemysłu zanieczyszczenie jest duże. a powodem tego jest zły opał. Przyczynia się do tego 

kiepska sytuacja ekonomiczna mieszkańców Myśliborza. Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska otwiera linie dofinansowania opłat do kredytów osób prywatnych, którzy 

zdecydują się na ogrzewanie kotłem gazowym i o tej możliwości warto informować 

mieszkańców. 

 

Radny Powiatu - Ryszard Wiśniak 

przekazał, że dołącza się do wniosku dotyczącego kontroli zakładów powodujących fetor na   

os. Górny Taras i ul. Szosowej. Zwrócił wagę, że wg materiałów nic się nie zmieniło. 

Zaznaczył, że w materiałach zamieszczono informacje, iż wiele z dawnych nieczynnych 

wysypisk zostało zrekultywowane jednak z informacji jakie posiada Radny wynika, że 

składowisko odpadów w Rychnowie i Strąpiu nie są zrekultywowane w najmniejszym stopniu, 

są tylko tablice informujące o  programie planu rekultywacji. 

 

Przewodniczący Rady- Cezary Krzyżanowski 

przekazał, że składowiska zostały przekazane jako plac budowy. 

 

Radny Powiatu - Ryszard Wiśniak 

zapytał, czy od powstania tzw. „ustawy śmieciowej’’ dokonano monitoringu ile powstało 

dzikich składowisk w lasach i przydrożnych rowach.  Przekazał, że jest problem ze 

społeczeństwem i jego edukacją. Zamiast płacić wywożą śmieci do lasu. 

 

Radny Powiatu - Tadeusz Maćkała 

przekazał, że na terenie Myśliborza jak i na terenie Barlinka również są dwa zapomniane 

wysypiska. Pierwsze z nich leżące miedzy miejscowościami Renice i Głazów, a drugie  

w miejscowości Dalsze nieopodal obecnego wysypiska.  

 

Przewodniczący Rady - Cezary Krzyżanowski 

przekazał, że jeżeli chodzi o składowiska w Strąpiu i Rychnowie zostało pozyskane 95% 

dofinansowania ze środków unijnych i proces rekultywacji został tam rozpoczęty.  

 

Radny Powiatu - Tadeusz Maćkała 

przekazał, że nie zauważył, aby na wysypisku w gminie Myślibórz trwały jakiekolwiek prace 

rekultywacyjne i nie słyszał, aby ktokolwiek zamierzał tam coś robić. Przekazał, że jeżeli nie 

będzie wsparcia finansowego w granicach 95% to nikt takiej rekultywacji nie przeprowadzi, 

ponieważ Gminy nie będzie na to stać. Zapytał, czy jest możliwość przejścia  

z dotychczasowego opału na opał ekologiczny kotłowni myśliborskiej, która dostarcza ok. 50% 

ciepła mieszkańcom tylko po to, aby było taniej.  
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Zastępca Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie- 

Sławomir Konieczny 

przekazał, że jeżeli chodzi o kotłownię to jest możliwość przekształcenia na opał w postaci 

biomasy odpowiedniej jakości.  

 

Radny Powiatu - Tadeusz Maćkała 

zapytał, czy jest możliwość przywrócenia jej ponownie na miał, czy węgiel? 

 

Zastępca Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie- 

Sławomir Konieczny 

przekazał, że jest taka możliwość ponieważ są takie technologie, które pozwalają spalać czysty 

węgiel. W tym przypadku pojawia się problem z dofinansowaniem, ponieważ jest 

przeznaczone na przejście na gaz, natomiast na ponowne przejście na węgiel raczej nie. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o wysypiska Inspektor nie posiada szczegółowych danych  

o wszystkich wysypiskach w Powiecie, jednakże jeżeli potrzebne będą bardziej szczegółowe 

dane na temat wysypisk należy zwrócić się z pismem i Inspektor postara się takie dane zdobyć 

i udostępnić. 

 

Radny Powiatu - Janusz Winiarczyk 

przekazał, że znacznie rozwinęła się część miasta od ulicy Gorzowskiej i tam również 

powinien powstać punkt pomiaru zanieczyszczeń oraz warto zainteresować się tym obszarem.  

 

Zastępca Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie- 

Sławomir Konieczny 

przekazał, że nie możliwe jest umieszczenie punktu pomiarowego na określonym terenie, 

ponieważ będzie on zbyt blisko ośrodka zanieczyszczeń i będzie to inny rodzaj oddziaływania. 

Ideą punktu pomiarowego przy ul. Za Bramką była funkcja reprezentacyjna obszaru tła 

miejskiego, gdzie występuję zabudowa jednorodzinna, ale też zabudowa wielorodzinna. Można 

wystąpić z wnioskiem do Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska o analizę 

pod warunkiem, że nastąpiły duże zmiany w zagospodarowaniu terenu. 

 

Radny Powiatu - Andrzej Potyra 

zapytał, czy prowadzone są badania dotyczące jaki wpływ ma takie zanieczyszczenie na inne 

miasta w naszym Powiecie oraz czy prowadzone są badania społeczeństwa w związku z tak 

dużym zanieczyszczeniem. Jeżeli tak to jak to wpływa na stan zdrowia mieszkańców? 

 

Zastępca Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie- 

Sławomir Konieczny 

przekazał, że norma nie została jeszcze przekroczona, ponieważ wynosi 34, a przekroczenie 

jest powyżej 35. Ale jak widać przy takim stanie rzeczy niedługo zostanie ona przekroczona. 

Tym bardziej, że zaczyna się w najbliższym czasie sezon grzewczy i mieszkańcy będą spalali 

w kotłach różnego rodzaju paliwo. Pył pn 2,5 ma tę właściwość, że przenosi się na duże 

odległości. Pył ten jest szkodliwy dla zdrowia człowieka, ponieważ przenika do dróg 

oddechowych i bezpośrednio może wpływać na choroby układu oddechowego i krążeniowego. 

Dlatego tak duży nacisk jest kładziony na pomiary tego pyłu. 

 

Przewodniczący Rady - Cezary Krzyżanowski 

podziękował za obecność i za przedstawianie informacji przez Zastępcę 

Zachodniopomorskiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

 

Ad. 6  

Przystąpiono do omówienia Raportu z realizacji „Powiatowego Programu Ochrony 

Środowiska na lata 2009 – 2012 z perspektywą na lata 2013-2016 dla Powiatu 

Myśliborskiego” za rok 2012 oraz „Powiatowego Programu Ochrony Środowiska na lata 

2013-2016 z perspektywą na lata 2017-2020 dla Powiatu Myśliborskiego” za rok 2013. 
(załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

Ad. 7 

Przystąpiono do omówienia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie 

Myśliborskim w roku szkolnym 2013/2014. 

(załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

Ad. 8  

Przystąpiono do informacji na temat stanu dróg powiatowych i planu organizacyjnego 

zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego w sezonie 

zimowym 2014/2015. (załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

Ad. 9  

Przystąpiono do przedstawienia informacji na temat złożonych oświadczeń majątkowych.  

(załącznik Nr 18 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że analizy oświadczeń majątkowych dokonały następujące organy: 

- Wojewoda Zachodniopomorski, 

- Naczelnik Urzędu Skarbowego w Myśliborzu, 

- Naczelnik Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wlkp., 

Przekazał, że wszyscy zainteresowani mogą zapoznać się ze szczegółowymi analizami 

oświadczeń majątkowych w Biurze Obsługi Rady i Zarządu. 

 

godz. 13.00 - na sesję przybył radny Wojciech Wojtkiewicz  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Joanna Stąsiek Janicka 

odczytała informacje na temat złożonych oświadczeń majątkowych zgodnie z załącznikiem Nr 

18 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

godz. 13.05 - Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 

 

godz. 13.45 – wznowiono obrady 

 

 

Ad. 10 

Kolejnym punktem porządku obrad były: interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

poinformował, że odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych na poprzedniej sesji 

zostały udzielone w formie pisemnej i przesłane dla zainteresowanych radnych. Odpowiedzi na  

interpelacje znajdują się do wglądu w Biurze Obsługi Rady i Zarządu oraz na stronie 

internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

w zakładce Interpelacje radnych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego stanowiącego 

załącznik do Uchwały Nr XLVI/398/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2014 

roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego (Dz. Urzęd. Woj. Zach., poz. 990) 

interpelacje i zapytania kieruje się odpowiednio do Zarządu albo Komisji za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady i składa się je wyłącznie w formie pisemnej, na sesji po uprzednim 

odczytaniu. (§ 27 i 28 Statutu)  

Kolejno zapytał, czy ktoś chciałby odczytać swoje interpelacje?  

 

Radny Powiatu – Ferdynand Łukasik 

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 19 do protokołu.  

 

Radny Powiatu – Tadeusz Maćkała  

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 20 do protokołu.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 21 do protokołu.  
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Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 11 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje         

i zapytania radnych.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że odpowiedzi na interpelacje radnych zostaną udzielone na piśmie. 

     

 

Ad. 12 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu. (załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

zauważył, że na jednym z ostatnich posiedzeń Zarząd Powiatu rozpatrywał wniosek Wydziału 

GKN w sprawie możliwości przekazania budynku przy ul. Północnej 15 dla Gminy Myślibórz. 

Z rozeznania jakie przeprowadził Powiat wynika, że Gminy mają określone potrzeby jeśli 

chodzi o mieszkania socjalne. W związku z tym pojawił się pomysł Zarządu, aby  

z wyłączeniem pomieszczeń, które obecnie zajmują wydziały i jednostki organizacyjne, 

przekazać budynek Gminie Myślibórz z przeznaczeniem na lokale socjalne. Dodał, że pojawiła 

się również kolejna koncepcja budowy siedziby Starostwa przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

Nie jest to ujęte w budżecie ani w WPF. Zauważył, że Starostwo ponosi wysokie  koszty  

w związku z użytkowaniem pomieszczeń na ul. Spokojnej 13, Spokojnej 22 i Północnej 15. 

Stwierdził, że dobrze byłoby, gdyby Zarząd Powiatu ponownie rozważył możliwość 

dokończenia inwestycji przy ul. Północnej 15. Dodał, że nie jest wytłumaczeniem, że budynek 

przy ul. Północnej nie spełnia norm, ponieważ ten na ul. Spokojnej ma podobną wysokość 

pomieszczeń i okien. Budynek na Spokojnej nie jest również przystosowany do użytkowania 

przez osoby niepełnosprawne. Stwierdził, że cała Rada Powiatu, która jest organem 

stanowiącym powinna wypracowywać koncepcję i zastanowić się nad dalszym 

funkcjonowaniem Starostwa.  

Następnie zauważył, że ze środków NFOŚ zostało bardzo dużo pieniędzy. Była możliwość 

również rozszerzenia zakresu prac, ale zrezygnowano z tego.  

Kolejno zapytał kto z członków Zarządu nakazał przygotować przez Wydział GKN wniosku  

w sprawie możliwości przekazania budynku przy ul. Północnej 15 dla Gminy Myślibórz?    

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że Starostwa nie stać na to, aby z własnych środków wyremontował lub wybudował 

nową siedzibę Powiatu. Przypomniał, że w poprzedniej kadencji nie wszyscy radni zgadzali się 

z propozycją dotyczącą siedziby Starostwa. Przystąpiono wówczas do projektu, ale 

zapomniano zabezpieczyć środki finansowe na ten cel. Podpisany został dokument, w którym 

Starosta Andrzej Potyra i Wicestarosta Wojciech Wojtkiewicz zobowiązali się zasiedlić 

budynek przy ul. Północnej 15 rok po zakończeniu termomodernizacji, wg ówczesnych 

prognoz miało to być zakończone w roku 2011.  

Zauważył, że w przeciwieństwie  do poprzedniej kadencji wszystkie decyzje Zarządu są jawne 

i znajdują swoje odzwierciedlenie w protokołach z posiedzeń Zarządu. Były sytuacje, że 
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pracownikom kazano pisać lub mówić różne rzeczy. Jeśli jest potrzeba dyskusji, to dzieje się 

tak na posiedzeniach Zarządu oraz posiedzeniach Komisji. Na posiedzeniu Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego ustalono, że należy poczekać na ukonstytuowanie się 

nowej Rady Powiatu, aby mogła podjąć decyzję, co dalej z budynkiem przy ul. Północnej 15. 

Jeśli nie będzie stanowiska Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie, to nie będą podejmowane 

żadne działania przez Zarząd. Przekazał, że jeśli doszłoby do budowy budynku pasywnego, to 

byłyby na ten cel przeznaczone środki unijne. Budynki pasywne są więcej i mocniej dotowane 

niż inne inwestycje. Radnych nie powinien przerażać koszt wykonania parkingów 

podziemnych, czy nowoczesnych pomieszczeń, bo byłoby to z pewnością z korzyścią dla 

pracowników i petentów.  Zaznaczył, że Powiatu nie stać na to, aby wyremontować za własne 

środki budynek, który ma wiele nieprawidłowości. Potrzebna byłaby na ten cel kwota w 

wysokości ok. 5.000.000 zł. Powiat będzie stać na to, aby mieć nowy budynek za środki unijne 

i jego bieżące utrzymanie byłoby o ok. 70% tańsze niż dotychczas. 

Zauważył, że Zarząd Powiatu nie zrezygnował z 2.000.000 zł, tylko podjął działania, aby 

uratować projekt Termomodernizacji budynków użyteczności publicznej i partnerów tego 

projektu.     

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zauważył, że Rada obecnie obraduje w punkcie sprawozdanie z pracy Zarządu, dlatego radni 

powinni zabierać głos tylko i wyłącznie na temat informacji, które znajdują się  

w przedmiotowym sprawozdaniu. Jeśli radni nie będą tego przestrzegać, zostanie odebrany im 

głos.   

 

Radny Powiatu – Andrzej Potyra 

przekazał, że nie pamięta sytuacji, aby coś nakazywać pracownikom. Poprosił, aby Starosta 

przedstawił dowody, że coś takiego miało miejsce w poprzedniej kadencji. Natomiast  

w kwestii budynku przy ul. Północnej 15 przekazał, że należałoby dokończyć remont tego 

budynku.   

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz  

zauważył, że zadał Staroście konkretne pytanie i nie otrzymał na nie odpowiedzi, a usłyszał 

jedynie wykład na temat tego jak było w poprzedniej kadencji. Stwierdził, że istotne jest czyj 

był pomysł w sprawie przekazania budynku przy ul. Północnej 15 Gminie Myślibórz na 

mieszkania socjalne.  

Następnie zauważył, że pomysł budynków pasywnych, jak i podziemnych parkingów  

w Myśliborzu jest utopią.  

Stwierdził, że Przewodniczący Rady powinien czuwać nad tym, czy są udzielane odpowiedzi 

na pytania radnych. 

 

Radny Powiatu - Ferdynand Łukasik 

poparł wnioski radnych Andrzeja Potyry i Wojciecha Wojtkiewicza w sprawie dokończenia 

remontu budynku przy ul. Północnej 15. Stwierdził, że nieprawidłowości, o których mówił 

Starosta dotyczące wysokości pomieszczeń, czy wielkości okien są do usunięcia. Zauważył, że 

wiele osób pracuje bez światła: górnicy, czy pracownicy w supermarketach… 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zauważył, że radny mówi nie na temat, w związku z tym odebrał mu głos. 

Następnie ogłosił przerwę.          
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godz. 14.35 – Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę  

 

godz. 14.45 – wznowiono obrady 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

przekazał, że Rada obraduje w punkcie  sprawozdanie z pracy Zarządu. Przypomniał, że przed 

przerwą odebrał głos radnemu Ferdynandowi Łukasikowi, ponieważ mówił nie na temat.   

Następnie zapytał, czy są jeszcze pytania bądź uwagi do sprawozdania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 13 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. (załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego dokumentu.  

  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 14 

Oświadczenia radnych.  

  

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego (§ 29 Statutu) Oświadczenia 

mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej jedynie na zakończenie obrad. Nad 

oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji. Przedmiotem oświadczenia nie może być 

sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, wnioskiem lub zapytaniem.  

 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

w związku z wypowiedzią Starosty w zakresie niezabezpieczenia środków finansowych na 

projekt termomodernizacji w poprzedniej kadencji zauważył, że w grudniu 2012 roku 

podpisano aneks do umowy termomodernizacji. W aneksie wykreślono termomodernizację 

budynku przy ul. Północnej 15. Stwierdził, że można było wystąpić do NFOŚ o prolongatę 

terminu wykonania inwestycji.   

Następnie podziękował wszystkich radnym, Staroście oraz Członkom Zarządu za współpracę 

w IV kadencji Rady Powiatu.   

 

Radny Powiatu – Ferdynand Łukasik 

w związku z obwieszczeniem wyborczym, w którym podano informację, że Ferdynand 

Łukasik był współpracownikiem służby bezpieczeństwa oświadczył, że w piśmie otrzymanym 

z IPN znajduje się informacja, że nie ujawniono zapisów bądź informacji świadczących, że 

Ferdynand Łukasik był współpracownikiem lub dostarczał informacje”. Również badano akta 
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w Komendzie Wojewódzkiej z paszportami i tam również „nie ujawniono informacji 

świadczących o tym, że Ferdynand Łukasik był współpracownikiem funkcjonariuszem, 

żołnierzem organów bezpieczeństwa Państwa”. Oświadczył, że ma czyste sumienie. Dodał, że 

34 lata temu został zmuszony do złożenia podpisu. Zapis w Obwieszczeniu jest krzywdzący, 

ale weryfikacji dokonają wyborcy. Dodał, że lustracja trwała przez ok. 1,5 roku i nie 

znaleziono żadnych dochodów.  

Następnie przekazał kserokopię pisma wraz ze swoim pismem na ręce Przewodniczącego 

Rady. 

Oświadczył, że nie jest uprzedzony do Przewodniczącego Rady i radnej Aliny Sznabowicz, 

która po przerwie przybyła na sesję, aby zagłosować za odwołaniem go z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady. 

Kolejno podziękował wszystkim radnym i Zarządowi za współpracę. 

 

(Pisma w sprawie lustracji Ferdynand Łukasika stanowią załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu) 

 

 

Radny Powiatu – Andrzej Potyra 

zauważył, że w piśmie od Zarządu Powiatu, które otrzymali radni na posiedzeniach Komisji  

w sprawie możliwości przeznaczenia budynku przy ul. Północnej 15 Gminie Myślibórz na 

mieszkania socjalne napisano, że nieprawidłowo zaprojektowano pomieszczenia oraz 

częściowo źle wykonano projekt. Stwierdził, że jeśli projekt był źle wykonany, to powinien 

zostać zrobiony projekt zamienny, a winnego takiego stanu obciąża się poniesionymi 

kosztami. Kolejno zauważył, że wskazano również, że zmiana organizacji ruchu na  

ul. 11-listopada powodująca utrudnienia dla interesantów Starostwa, jednak to nie jest 

przeszkodą, ponieważ przywrócono już ruch na tej ulicy. Stwierdził, że następna Rada 

powinna zastanowić się nad dokończeniem siedziby Starostwa, ponieważ zostało wykonanych 

w tym budynku bardzo dużo prac, które były bardzo kosztowne, m.in. instalacje, czy 

ocieplenie budynku. Budynek przy ul. Północnej 15 został wpisany do projektu 

termomodernizacji jako budynek użyteczności publicznej, po to, aby ze środków z zewnątrz 

móc wyremontować siedzibę dla Powiatu. Jednak niestety ten budynek został wycofany  

z projektu termomodernizacji   

 

 

Ad. 15 

Uroczyste podziękowania w związku z zakończeniem IV kadencji Rady Powiatu. 
 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

przed wręczeniem podziękowań dla radnych podziękował za zaszczyt i przyjemność, 

przewodzenia Radzie Powiatu w Myśliborzu. Podziękował Zarządowi Powiatu w Myśliborzu 

oraz pracownikom Starostwa Powiatowego i jednostek organizacyjnych Powiatu za dobrą  

i konstruktywną współpracę z Radą Powiatu. Zauważył, że wiele podjętych przez Radę decyzji  

będzie dobrze służyło społeczeństwu Powiatu Myśliborskiego.  

Życzył wszystkim radnym sukcesów w nadchodzących wyborach samorządowych oraz 

sukcesów w życiu prywatnym. 

 

 

Następnie poprosił Starostę Myśliborskiego o wystąpienie w celu wspólnego wręczenia 

podziękowań dla radnych IV kadencji Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

podziękował radnym, wszystkim pracownikom Starostwa oraz jednostek organizacyjnych za 

współpracę w IV kadencji Rady Powiatu. 

poprosił, aby mieszkańcy dnia 16 listopada dokonali takiego wyboru, aby nikt nie został 

zwolniony z odpowiedzialności za podejmowane decyzje i obowiązek ich dokończenia.  

 

Radny Powiatu – Andrzej Potyra 

podziękował wszystkim radnym oraz pracownikom Biura Obsługi Rady i Zarządu za 

współpracę. 

 

Wicestarosta Powiatu - Alicja Prill 

Stwierdziła, że IV kadencja była wyjątkową kadencją, ponieważ pełniła w niej potrójną rolę: 

radnej, Przewodniczącej Rady oraz Wicestarosty. Podziękowała Staroście, Zarządowi oraz 

Radzie Powiatu za współpracę w IV kadencji Rady Powiatu. Życzyła, aby w kolejnej kadencji 

współpraca radnych układała się pomyślnie.  

 

Przewodniczący Rady wraz ze Starostą Myśliborskim wręczyli pamiątkowe podziękowania 

radnym.  

 

 

Ad. 16 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LVI sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

Płyta audio z nagraniem z LVI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29.10.2014r. stanowi 

załącznik nr 25 do Protokołu.  

 

 

 

Protokołowała: 

Dagmara Gembiak 

  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Cezary Krzyżanowski 


